

Silvia Schneider

Jurist, Host, TV Producer, Fashion-entrepreneur, Journalist, Actress

PULS 4

After attending a drama school in Hamburg Silvia finished her law studies in Austria while already working for a TV network as a host.

Since then her heart hasn't stopped beating for her work as a TV personality.

Her oeuvre contains a talent show for kids as well as talkshows, the News, cooking-, society-, comedy-, news- or music shows.

Last year she started her own fashion brand which resembles the vesture of the Golden Age Hollywood. Silvia runs her own TV-production company which focuses on TV- and online advertising as well as the development and implementation of TV shows.

This year she is launching her second collection which comes with an own signature perfume. She is an Estée Lauder brand ambassador as well as a advertisement testimonial for various brands.

At the end of 2018 she will launch her own magazine as well as a new TV show, which she produced by herself.

Silvia Schneider,

Moderatorin, Journalistin, Produzentin, Modeentrepreneur

Nach einer Schauspielausbildung in Hamburg beendete Silvia Schneider ihr Studium der Rechtswissenschaften an der Johannes Kepler Universität Linz.

Gleichzeitig nahm sie ihre Tätigkeit als Moderatorin für einen österreichischen Privatfernsehsender auf und ihr Herz schlägt noch immer für die Medienlandschaft.

Ihre TV-Präsenz reicht von Talentshows mit Kindern über Talkshows, Kochsendungen, Comedy-, News- oder Musikformate.

2017 lancierte sie ihre eigene Modelinie mit Vorliebe für das goldene Zeitalter Hollywoods. Silvia leitet ihre eigene TV-Produktionsfirma, die sich hauptsächlich mit der Entwicklung und Umsetzung von Werbung, Imagefilmen und TV-Formaten auseinandersetzt.